
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 11. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 107
Hvordan forholder ministeren sig til muligheden for at udvikle farmakonomuddannelsen 
til en professionsbacheloruddannelse, og vil ministeren arbejde for at sikre, at en sådan 
uddannelse udbydes både i Øst- og Vestdanmark for at sikre regional lighed i både 
adgangen til uddannelse, men også i forhold til bedre at kunne rekruttere farmakonomer i 
hele landet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DD).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 2. maj 2025.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marlene.harpsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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